

POLISH PATH *STUDY, LEARN, ENJOY!*

EN
PL
RUS



CRACOW
UNIVERSITY
OF ECONOMICS

POLISH PATH



Uniwersytet Ekonomiczny w Krakowie proponuje obcokrajowcom, jak również osobom z polskim pochodzeniem mieszkającym w Polsce i poza krajem, przede wszystkim studentom lub kandydatom na studia, poznanie tajników polskiej mowy, słownictwa biznesowego i zasad pisania prac naukowych.

Program **Polish Path** to propozycja skutecznej i taniej nauki języka polskiego na poziomach A1,A2, B1 i B2.

Koszt roczny uczestnictwa w kursie, to zdecydowanie najtańsza oferta na rynku edukacyjnym w Krakowie.

Chęć uczestnictwa w kursie prosimy potwierdzać pisząc na adres ze strony:
<http://bpz.uek.krakow.pl/polish-path.html?language=pl>

Kurs zostanie uruchomiony w przypadku zebrania się grupy liczącej przynajmniej 8 osób.





Экономический Университет в Кракове предлагает как иностранцам, так и лицам с польским происхождением живущим в Польше и вне страны, а, прежде всего, студентам и кандидатам желающим поступить в вуз узнать тайны польского языка, бизнес-лексику и правила написания научных статей.

Программа „**Polish Path**” это предложение эффективно и дешево учить польский язык. Учеба предлагается на уровнях A1,A2, B1 и B2.

Это, несомненно, самая низкая цена на рынке образовательных услуг в Кракове.

Желающих принять участие в программе просим писать по электронной почте.

Адрес: <http://bpz.uek.krakow.pl/polish-path.html?language=pl>

Минимальное количество кандидатов для открытия курса составляет 8 человек.



Cracow University of Economics offers the opportunity to deepen secrets of Polish language, Polish business vocabulary and know-how of essay writing. The „Polish Path” programme is designed especially for foreigners, people of Polish descent living in Poland and abroad, as well as candidates willing for example to start studies or work.

”**Polish Path**” programme offers effective and affordable Polish classes. The classes are available on two levels – A1, A2, B1 and B2.

The annual cost of the programme is, without any doubts, the cheapest offer on education market in Krakow.

To confirm the participation in the programme, please contact:

<http://bpz.uek.krakow.pl/polish-path.html?language=en>

The minimal amount of participants required for the course opening: 8



INTERNATIONAL PROGRAMMES OFFICE

"Stróżówka" building

Phone: +48 (12) 293 54 71

e-mail: bpz.info@uek.krakow.pl

www.bpz.uek.krakow.pl